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Inleiding 
Per brief van 29 oktober 2021 heeft Elske van der Mik van de CDA-fractie uw 
college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over volle 
kinderdagverblijven. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
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CDA 

 

Schriftelijke vragen ex artikel 46 RVO 

29 oktober 2021 

Volle Kinderdagverblijven in Deventer? 

Uit berichten uit diverse media blijkt dat op verschillende pekken in het land (met name de randstad) 

de kinderdagverblijven zo vol zijn, dat (toekomstige) ouders soms al geen plek meer kunnen 

bemachtigen als ze nog maar net weten dat ze überhaupt zwanger zijn zie artikel in de telegraaf van 

20 oktober ‘ouders mogen blij zijn als ze over drie jaar aan de beurt zijn’. 

Zowel het groeiend aantal kinderen dat gebruik maakt van de dagopvang als de knellende wet en 

regelgeving en niet te vergeten personeelstekort lijken hier debet aan te zijn 

Ook in Deventer bereiken ons signalen dat de opvang van kinderen steeds moeilijker of niet mogelijk 

is. Binnen Deventer maken ook meerdere kinderen via de kindregelingen (oa. VVE-onderwijs of 

sociaal medische indicatie) gebruik van deze kinderdagopvang, Deze regelingen dragen positief bij 

aan de ontwikkeling van het jonge kind, in situaties waarbij dit niet vanzelfsprekend is. 

Het CDA-Deventer heeft daarom de volgende vragen; 

- Is het college op de hoogte dat dit feit zich bij diverse gemeentes in het land voordoet? En zo 

ja, kan de gemeente een beeld schetsen in welke mate dit in onze gemeente geldt? 

- Als dit ook in onze gemeente aan de orde is, welke consequenties heeft dat voor de kinderen 

die via onze diverse kindregelingen in aanmerking komen voor een plaats op de 

kinderopvang (VVE, SMI, reintegratie)? 

- Heeft de gemeente in het geval van het niet kunnen plaatsen van kinderen die onder deze 

regelingen vallen al een plan van aanpak om dit probleem op te lossen? 

Met vriendelijke groet, 

Elske van der Mik 
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2021-236  16 november 2021 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.J.E. van der Meer  Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte Mevrouw Van der Mik, 
 
In uw brief van 29 oktober jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over volle 
kinderdagverblijven in Deventer. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1:  
Is het college op de hoogte dat dit feit zich bij diverse gemeentes in het land voordoet? En zo ja, kan de 
gemeente een beeld schetsen in welke mate dit in onze gemeente geldt? 
 
Antwoord: 
Op basis van recente informatie van de aanbieders en de GGD blijkt dat locaties kinderopvang in Deventer te 
maken hebben met wachtlijsten. Dit geldt echter niet voor alle locaties, opvangsoorten en aangeboden dagen. 
In de dagopvang 0-4 zijn er over het algemeen volle groepen en wachtlijsten op de favoriete dagen maandag, 
dinsdag en donderdag. Het beeld van de voorzieningen voorschoolse opvang, buitenschoolse opvang en 
gastouderopvang loopt sterk uiteen: de ene locatie heeft wachtlijsten terwijl de andere locatie kindplekken 
over heeft. 
 
Vraag 2: 
Als dit ook in onze gemeente aan de orde is, welke consequenties heeft dat voor de kinderen die via onze 
diverse kindregelingen in aanmerking komen voor een plaats op de kinderopvang (VVE, SMI, reïntegratie)? 
 
Antwoord: 
Het gevolg van de wachtlijsten is dat kinderen later starten en/of naar een andere locatie moeten uitwijken. 
 
Vraag 3: 
Heeft de gemeente in het geval van het niet kunnen plaatsen van kinderen die onder deze regelingen vallen al 
een plan van aanpak om dit probleem op te lossen? 
 
Antwoord: 
Er is op dit moment geen sprake van kinderen die in het geheel niet geplaatst kunnen worden. Als oorzaken 
van de ontstane wachtlijsten komt het volgende beeld naar voren: 

- Ouders zijn meer gaan werken en doen daarom een groter beroep op de voorzieningen kinderopvang; 
- Er is een geboortegolf gaande waardoor er een groter beroep wordt gedaan op de dagopvang 0-4 jaar; 
- Een gebrek aan personeel waardoor er niet kan worden uitgebreid. 



 
Een oplossing bieden voor deze oorzaken is complex. Mogelijke oplossingsrichting kan zijn het (deels) 
loslaten van de handhaving op groepsgrootte. Dit is echter geen richting die we uit willen gaan omdat 
daarmee de gewenste kwaliteit niet meer kan worden geboden en de veiligheid in het geding kan komen. 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
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